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STED: Det nye mødelokale ved lærerværelset. 

 

 

 

OVERLUND SKOLE 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Referat 

DELTAGERE: 

Anne-Charlotte Eriksen, Henrik Skøtt, Claus 
Tofte, Palle Jakobsen, Anne Justesen, Henrik 
Mortensen, Mette Larsson 9.c, Anette Dalbram, 
Mette Schütten, Peter Rasmussen, Thomas Smidt.  

 
AFBUD: Peter Dalsgaard, Cathrine Flø 9.d 

 

 Side 1 af 2  

1) Tilbagemelding fra bestyrelsesmøde på Viborg Ungdomsskole. 
a) Henrik M orienterede om oplevelserne fra det første bestyrelsesmøde i 

Ungdomsskolens nye faciliteter på Reberbanen. 

b) Der var en positiv oplevelse af opbakningen fra de unge i området og af de mange 

alsidige kursustilbud. 

2) Orientering ved elevrådet.  
a) Der var et tydeligt budskab fra elevrådet om at boden ønskes genåbnet. 

i) PR orienterede om nogle af de undersøgte muligheder, der indtil videre er faldet 

ud negativt. 

ii) Anette orienterede omkring udskolingsafdelingens drøftelse af emnet. Der blev 

fra lærerens side opfordret til, at forældrene aktivt undersøgte alternativerne.  

iii) Naboskolernes løsningsmuligheder blev drøftet. 

iv) PR undersøger mulighederne i en større radius. Der lægges vægt på, at skolen 

ikke skal have udgifter forbundet med en relevant løsning, hverken 

etableringsmæssigt eller driftsmæssigt. 

b) Der var en positiv tilbagemelding fra eleverne vedr. skolefesten. 

3) Årshjul for skolebestyrelsen. 
a) Henrik M foreslog, at bestyrelsens indsats i forhold til forældremøder sættes i 

system. TS gjorde opmærksom på, at indsatsen skulle koordineres med de øvrige 

budskaber, der ønskes udbragt til forældrene. Anne foreslog, at der blev kigget på 

andre måder at komme i dialog med forældrene på fx via klasseudvalgene eller 

fælles arrangementer. Det blev vedtaget, at drøfte indhold og budskab for 

bestyrelsens indlæg i det kommende skoleår på bestyrelsesmødet før 

sommerferien. 

b) Anne ønskede, at skolens overordnede mission og vision blev evalueret og drøftet 

årligt. Mulighederne for dette blev drøftet og emnet blev sat i årshjulet. 

c) PR tilbød, at skolens ledelse i det nye år fremlægger deres arbejde med skolens 

mission og vision mv, som et oplæg til bestyrelsens videre arbejde. Dette gøres på 

bestyrelsesmødet i februar 2011. 

d) Palle udfylder årshjulet på baggrund af drøftelserne. Det eftersendes som bilag. 
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 Side 2 af 2  

4) Nyt fra skolen. 
a) Anette fortalte om skolens fælles juleklip og hygge d. 1. december, samt de mange 

andre dejlige juletiltag, der er i gang. 

5) Meddelelser 
a) PR orienterede om budgetændringen, der vedrører indvendig vedligeholdelse, der 

nu afholdes centralt ved kommunen. I store træk giver dette skolen en halv million 

mindre på dette område næste år.  

b) PR orienterede om den nye aftale vedr. lærernes arbejdstid, der vil få konsekvenser 

for fordelingen af ressourcerne og de ikke fag-baserede lektioner næste skoleår. 

c) Skolechefen gennem mange år Karen Margrethe Eriksen er gået på pension, og 

der er et ansættelsesforløb i gang.  

d) Mette fortalte om hendes uddannelse til skolebibliotekar.  

6) Evt. 
a) Intet. 

                                                          
 
 
   

Referent: Thomas Smidt 
 


